
Oświadczenie złożone 

przez senator Alicję Zając 

na 56. posiedzeniu Senatu 

w dniu 12 czerwca 2014 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Bartosza Arłukowicza 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zgodnie z rekomendacjami Parlamentu Europejskiego i Rady UE nr 1350/2007/WE ustanawiającymi dru-

gi program działań w dziedzinie zdrowia na lata 2008–2013 wydano zalecenie Rady UE o ustanowieniu 

i realizacji wśród państw członkowskich narodowych planów dotyczących rzadkich chorób. Działania te ma-

ją na celu doprowadzenie do kompleksowego zajęcia się problematyką chorób rzadkich, a co za tym idzie 

profesjonalną i niezbędną opieką medyczną i społeczną nad pacjentami. 

W związku z powyższym zwracam się do Pana Ministra z następującymi pytaniami. 

1. Czy Ministerstwo Zdrowia podjęło działania w celu realizacji wytycznych zawartych w zaleceniu Rady 

UE z dnia 8 czerwca 2009 r. (2009/C 151/02), a jeżeli tak, to jakie są to działania? 

2. Czy przystąpiono do opracowania planu postępowania w przypadku rzadkich chorób? 

Alicja Zając 

 

 




